



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen
Pastor Stone Wang
Rev. Herman Tang

dchen@rochesterccc.org
swang@rochesterccc.org
htang@rochesterccc.org

May 5, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

We pray for our brothers and sisters to be willing to follow Jesus, to practice goodness, and to have hearts of righteousness, compassion, and humility.

Call to Worship
Hymn of Praise
Pastoral Prayer
Scripture
Reading
Sermon

Matthew 5: 38-44

Minister Dingli Chen

The fruit of Spirit- Gentleness

1. Aggression from fear
2. Gentleness from God
3. Gentleness in life

Response Hymn
Doxology
Benediction
Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年5月5日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹願意跟從耶穌，操練良善，有公義心、怜悯心、謙卑心禱告。

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 63: 1-6 [眾立]

唱詩 我的神我要敬拜祢

公禱

唱詩 想起祢 [眾坐]

HOL# 168 生命之道

歡迎與報告

牧禱

讀經 雅各書 3:13-18 [眾立]

證道 汪牧師

聖靈所結果子—之溫柔 [眾立]

一、溫柔是祝福

二、溫柔是命令

三、溫柔是智慧

四、溫柔是裝飾

五、溫柔是兵器

回應詩 愛，我願意 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
陳定立傳道

報告事項

1. 本週六上午十一點在母堂有博愛團契聚會。如有疑問，請聯系婁琪紅姐妹。
2. 今年的教會退修會將於國殤日周末 5 月 25-27 在霍頓大學舉行，由蔡景輝牧師主講。報名表可在前廳拿取。
3. 5 月 26 日主日只在母堂有一堂雙語崇拜，上午 11:15 開始。當天所有主日學以及西區崇拜取消。
4. 我們正在找人每周一次打掃母堂。這是一個長期、帶薪的職位，如果您或者您有認識的人對此有興趣，請與任何一位執事聯係。
5. 在找到人打掃教堂之前，各團契小組將輪流打掃，從下周六開始。詳情將由您所在團契小組負責人傳達。
6. 謝謝大家昨天來參加教會春季大掃除。愿我們繼續用這座建築榮耀神。
7. 6 月 22 日礼拜六 9 點至 1 點將在 RCCC 進行心肺復甦術/自動體外心臟去顫器和急救訓練。參加費用為每人 20 美元。如果您有興趣，請在前廳張貼的表格上注册。如有任何問題，請聯絡 Tracy Tang。

Announcements

1. There is an Agape Fellowship meeting this Saturday at Penfield starting at 11AM. Please contact our sister Qihong Lou with any questions.
2. This year's church retreat will be held Memorial Day weekend, May 25th-27th at Houghton University with Pastor King Fai Choi as our speaker. Registration forms can be found in the foyer.
3. On Sunday, May 26th , there will be only a single bilingual service held at Penfield starting at 11:15 AM. All Sunday School classes as well as RCCC-W services are cancelled for that day.
4. We are looking for someone to clean our Penfield building once a week. If you or anyone you know is interested in this long term, paid position, please contact any of the deacons.
5. Until we fill the cleaning position for the Penfield building, fellowship groups will rotate to help clean the building, starting this Saturday. Please look out for more details from your fellowship group leader.
6. Thank you to everyone who came out yesterday to help clean our church grounds. May we continue use this building to glorify God.
7. There will be a CPR/AED and First Aid Training on Saturday, June 22nd at the RCCC from 9-1PM. There is a \$20/person cost to attend. If you're interested, please sign up on the sheet posted in the foyer. Please contact Tracy Tang with any questions.